
 
 
PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1/2025 I OPPDAL HESTESPORTSKLUBB 

Dato og sted 18. mai 2025, Oppdal Hestesportsklubb. 

Tilstede Frode Norbeck, Kirsten Vikan Opdahl, Janne Gravem, Eskil Rønning, Kine 

Hevle, Anita Botten (videosamtale) 

Referent Janne Gravem 

 

SAKLISTE: 
 

1. Rideskolen 

2. Klubbklær 

3. Fjell og Fårikål festivalen 

4. Klubbhåndbok 

5. Aktiviteter  

6. Arbeidsfordeling styret 

7. Evt. 

 

SAKER: 

1. Rideskolen 

Ser på hvordan vi skal løse driftingen av rideskolen fra høsten av. Avklare hvem som har vært 

involvert i skoleåret 2024/2025 som ønsker å være med på laget videre. Setter i gang denne jobben 

så snart rideskolen avsluttes for sommeren.  

Det jobbes med å få tak i en skoleponni/-hest til, vi har flere hestekyndige personer som er på utkikk 

på vegne av klubben. 

Sommeravslutning 22.juni med for eksempel Gymkahna, får med oss dagens instruktører her.  

Sjekker om noen kan ta rideknappen før sommeren slik vi gjorde før sommeren 2024. 
 

2. Klubbklær 

Det er bestilt klubbklær for salg av Hesteprodukter.no, ordrebekreftelse mottatt. Vi purrer på 

leveransen her. Det er bestilt vester, hettegensere og t-skjorter.  
 

3. Fjell og fårikål festival 

http://hesteprodukter.no


 
 
Det er kommet tilbud om å være deltaker på årets Fjell og Fårikålfestival, det er kommet invitasjon på 

e-post. Vi er interessert i å ha barneridning som tidligere år, samt også en stand for å rekruttere til 

rideskolen. Styret tar tak i dette.  

 

4. Klubbhåndbok 

Må få på plass fullstendig klubbhåndbok på hjemmesiden. Anita Botten og Janne Gravem har nå 

tilgang til å redigere siden sammen med Tone Balstad Sæther.  
En fullstendig gjennomgang av hjemmesiden planlegges.     

 

5. Aktiviteter 

Planlagte aktiviteter fremover 

● åpning av spranbanen - 29.mai, internt klubbstevne 

○ samarbeide med jr.gruppa 

● sommeravslutning - 22.juni, gymkahna (?) 

Trenger flere rosetter og diverse utstyr til sprangbanen for å kunne arrangere flere stevner.  

 

6. Arbeidsfordeling styret 

Styret ønsker fordeling av ansvarsområder blant aktive brukere av anlegget.  

 

7. Eventuelt 

Rideskoler.no har sendt oss tilbud om å være registrert - styret er enstemmig i at det skal vi være 

med på.  

Årshjulet til klubben - oppdateres fortløpende, det ligger på google disken vi har.  

Styret har søkt om  støtte for å etabelere naturridebane.  

Oppdal Kommune ønsker møte med styret for å avklare leieforholdet med klubben, og leieforholdet 

til næringsdrivende som per i dag leier stall og anlegg av klubben.  
 
        

Sted:______________________________  Dato: ____________________________ 

Signaturer: 

http://rideskoler.no

